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z  jednání 7. schůze prezidia ČSTS – korespondenční s uzávěrkou dne 5. 5. 2009 
Účastni: Odstrčil (Pr -127), Barnat (Vpr – 63), Filgas (D01 – 536), Kojetín (D02 – 365), Kupsa (D03 – 127), Pecina  
(D05 – 72), Zíma (D06 – 110), Bureš (D07 – 134), Krtička (D08 – 156), Mokříš (D10 - 46), Siegel (D11 - 320), 
Dávidek (D13 – 263), Stareček (D14 - 197) 

Nehlasovali: D04 (99), D09 (131), D12 (115) 

 Program jednání: 
1. Financování reprezentace na Světových hrách, Kaoshung, Tajwan, 24-25.7.2009 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Procedurální záležitosti: 

1. Podklad pro hlasování rozeslán 30.4.2009,1:15 v tomto znění: 

Situace kolem naší naší účasti na Světových hrách v Kaoshungu (Tajwan) se vyvíjí špatně. ČOV slíbil financování 
cesty, sportovního oblečení a vedení výpravy. Poté již jen oblečení (500.000,- pro cca 170 člennou výpravu) a 
vedení výpravy (300.000,-). Protože většina účastníků nemá na cestovné (cca 35.000,-/účastníka), snížil se počet na 
50 sportovců a 3 členy doprovodu.  Sportovní svazy navrhly, aby prostředky na oblečení byly využity na cestovné, 
ale i to vedení ČOV neschválilo. Takže na oblečení prostředky jsou, ale na cestu ne. 
Naši členové dostali od IDSF celkem dvě nominace (bylo to na základě redukovaného světového žebříčku k 
1.1.2009) - Dvořák - Šilhánová pro ST a Přádka - Kolmanová pro LA. Zejména pár Dvořák -Šilhánová má velkou 
šanci probojovat se do finále této soutěže ve ST a podle posledních výsledků by mohl být úspěšný (semifinále) i v 
LA.  
Vední ČSTS projednávalo s oběma eprezentačními páry možnost spoluúčasti na cestovném, ale oba páry mají 
mnoho dalších reprezentačních povinností a potřebné prostředky nemají. Protože jsme byli informován, že TK Orel 
Telnice dostane od MŠMT v letošním roce dotaci na SCM (kterou jsme žádali jako svaz a nedostali ji), požádali 
jsme o finanční spoluúčast TK Orel Telnice. Jejich stanovisko (reprezentaci nelze hradit z prostředků na SCM) bylo 
negativní. 
Celkové náklady na cestu (letenky) pro dva páry představují částku cca 140.000,- Kč. Tato částka je nad rámec 
schváleného rozpočtu na rok 2009 a je třeba, aby prezidium rozhodlo o navýšení výdajové části rozpočtu. Navýšení 
výdajové stránky je možné pokrýt (případně i jen přechodně) z nečerpaných prostředků klubů a divizí, které zatím 
vytvářejí rezervu. Další možností je omezení výdajové stránky rozpočtu, např. snížením nákladů na školící akce 
(doškolovací seminář, soustředění NRT, ...). Vše je možné rozložit i do více let. 

VR předložila prezidiu k popsané situaci toto své stanovisko: 
1. Nominaci na SH není možno úplně odmítnout z těchto důvodů: 

- dlouhodobým cílem je zařazení mezi olympijské sporty a toto je jeden z potřebných kroků 
- neúčast by poškodila dobrého jméno ČSTS a způsobila problémy IDSF 
- v případě, že by ČOV nakonec nějaké prostředky našel - ještě pořád se jedná, těžko bychom zdůvodňovali 
naší neúčast  

Proto je třeba zajistit účast alespoň jednoho páru. Větší naděje na úspěšný výsledek má pár Dvořák – Šilhánová. 
2. Projednat s IDSF případnou možnost účasti páru Dvořák - Šilhánová i v LA (místo páru Přádka - Kolmanová). 
3. V prezidiu rozhodnout, kolik reprezentantů vyšleme (1 nebo 2 páry) a o uvolnění potřebných prostředků.  
4. Vést další jednání o jiném využití prostředků ČOV. 
VR se obrací  na prezidium s žádostí o korespondenční hlasování v těchto otázkách: 
1. Kolik párů vyšleme: 

a) nikoho 
b) jeden pár 
c) dva páry 

 2. Náklady na cestovní výdaje budeme momentálně hradit z nečerpané rezervy na účtech klubů a divizí s tím, že o 
definitivním způsobu úhrady rozhodne řádné zasedání prezidia 7.6.2009. Prezidium ukládá ekonomovi 
navrhnout možná definitivní řešení.  
a) ano  
b) ne  
c) předkládám vlastní návrh na řešení situace v tomto znění : ________________ 

2. Termín pro hlasování: obratem, uzavřeno 5.5.2009 v 16:00 (termín potvrzení objednávky letenek)  
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. FINANCOVÁNÍ REPREZENTACE NA SVĚTOVÝCH HRÁCH, KAOSHUNG, 
TAJWAN, 24-25.7.2009 

Prezidium korespondenčním hlasováním schválilo: 

- vyslání jednoho páru – Martin Dvořák – Zuzana Šilhánová (hlasování č.1. – b,b,b,b,a,N,b,b,b,c/b,N,b,c,N,b,b – 
4,2/68,5/15,8/11,5%, D08 hlasovala pro 2páry, tj. „c“, ale s dodatkem minimálně 1 pár, tj. „b“) 

 - provizorní financování z nečerpaných prostředků divizí a klubů, přičemž o definitivním financování rozhodne 
prezidium na svém řádném zasedání 7.6.2009 v Brně , pro které ekonom připraví návrhy definitivního řešení (hlasování 
č.2 -  a,a,a,a,a,N,a,a,a,a,N,a,a,N,a,a – 87,8/0/0/12,2%) 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zapsal: Odstrčil 

Tisková zpráva: Odstrčil 

Přílohy pro archiv: 

A1. Výzva k hlasování 

A2. Počty hlasů pro hlasování prezidia 

A3. Protokol o hlasování 

A4. Korespondenční hlasování jednotlivých divizí 

Rozdělovník:  
s sekretariát (archiv) 
s členové PR,VR 
s TK Orel Telnice 
s předseda DR 
s TN – zveřejnit tiskovou zprávu 
s webmaster – zveřejnit plné znění zápisu  
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